

ດັງນັ້ນສິ່ງທີ່ທ່ານເອີ້ນວ່າບັນຫາ, ມັນເປັນສິ່ງສໍາຄັນ; ມັນມີຄວາມສໍາຄັນຈົນຮອດມື້ທີ່ພວກເຂົາບໍ່ສໍາຄັນອີກຕໍ່ໄປ. ແລະ ມີ ທີ່ ພວກ ເຂົາ ບໍ່ ສໍາ ຄັນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ແມ່ນ ວັນ ທີ່ ທ່ານ ເອງ ປະ ສົບ ຄວາມ ສໍາ ເລັດ ໃນ ການ ທໍາ ລາຍ ສາ ເຫດ ແລະ ເຫດ ຜົນ ຂອງ ພວກ ເຂົາ. ແລະການທໍາລາຍບັນຫາແມ່ນເຊື່ອມໂຍງຢ່າງສິ້ນທີ່ກັບຄວາມປະສົງຂອງທ່ານ, ກັບຄວາມສາມາດຂອງທ່ານທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ພະລັງງານຂອງຄວາມປະສົງຂອງທ່ານລົງສູ່ເຮືອບິນວັດຖຸຂອງຊີວິດຂອງທ່ານ.

ແລະ ສິ່ງ ທີ່ ມີ ຄວາມ ນິຍົມ ຫລາຍ ທີ່ ສຸດ ໃນ ຄໍາ ແນະນໍາ ໃຫມ່ ກໍ ຄື ຄວາມ ປະສົງ ຂອງ ມະນຸດ ບໍ່ ແມ່ນ ສິ່ງ ທີ່ ເຄີຍ ເປັນ ມາ ກ່ອນ. ໃນໄລຍະທີ່ຜ່ານມາ, ໃນການແຂ່ງຂັນໃນສະໄຫມບູຮານ, ຄວາມປະສົງຂອງມະນຸດແມ່ນ ຜົນຜະລິດໂດຍກົງຂອງຄວາມປາຖະຫນາທີ່ເຫັນແກ່ຕົວຂອງລາວ, ໃນຂະນະທີ່ໃນອະນາຄົດ, ຄວາມປະສົງຂອງມະນຸດແມ່ນ ຜົນຜະລິດຂອງຄວາມຂັດແຍ້ງລະຫວ່າງຄວາມທຸກທໍລະມານຂອງພຣະອົງແລະຄວາມປະສົງຂອງພຣະວິນຍານທີ່ກໍານົດ ເງື່ອນໄຂຂອງຄວາມທຸກທໍລະມານ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ໄດ້ ຮັບ ຄວາມ ທຸກ ທໍ ລະ ມານ ພໍ ທີ່ ຈະ ຮັບ ຮູ້, ພາຍ ໃນ ຕົວ ລາວ ເອງ, ຂອບ ເຂດ, ຫລື ຄວາມ ຈໍາ ເປັນ ທີ່ ຈໍາ ເປັນ ຕໍ່ ຄວາມ ທຸກ ທໍ ລະ ມານ ນີ້, ລາວ ຈະ ນໍາ ເອົາ ພະ ລັງ ນີ້ ລົງ ມາ ໃນ ຕົວ ລາວ ເອງ ຊຶ່ງ ກາຍ ເປັນ ຄວາມ ປະ ສົງ ຂອງ ຕົນ ເອງ ແລະ ໃນ ເວ ລາ ນັ້ນ, ມະ ນຸດ ໄດ້ ຮັບ ຜົນ ປະ ໂຫຍ ດ ຈາກ ຄວາມ ປະ ສົງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ແລະ ໃນ ເວ ລາ ນັ້ນ ທີ່ ລາວ ສາ ມາດ ທໍາ ລາຍ ທຸກ ເງື່ອນ ໄຂ ທີ່ ໃນ ອາ ຕິດ ໄດ້ ຮັບ ໃຊ້ ເພື່ອ ສ້າງ ບັນ ຫາ ພາຍ ໃນ ລາວ.

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍແນະນໍາທ່ານວ່າ ບັນຫາທັງໝົດຂອງຊີວິດຂອງທ່ານແມ່ນສ້າງຂຶ້ນໃນທຸກດ້ານຂອງພວກເຂົາ, ໃນທຸກເງື່ອນໄຂ ຂອງພວກເຂົາ, ໂດຍຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດສູງພາຍໃນທ່ານ. ສໍາລັບວິວັດທະນາການຂອງທ່ານ, ສໍາລັບ Man ຂອງມື້ອື່ນ, ເກມນີ້ຕ້ອງຢຸດ; ຄວາມ ຮູ້ ແຈ້ງ ພາຍ ໃນ ລາວ, ຄວາມ ປະສົງ ຂອງ ຜູ້ ທີ່ ລາວ ບໍ່ ຮູ້ຈັກ, ຕ້ອງ ສົມ ດູນ ຕົນ ເອງ, ເພື່ອ ວ່າ ໃນ ບາງ ຈຸດ, ໃນ ຊີວິດ ຂອງ ລາວ ທີ່ ເຕີບ ໂຕ ຂຶ້ນ, ໃນ ຊີວິດ ແຫ່ງ ຄວາມ ຮູ້ສຶກ ຂອງ ລາວ, ລາວ ຈະ ມາ ຫລຸດຜ່ອນ ພະລັງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ບໍ່ ມີ ອິດ ທິ ພົນ ຕໍ່ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ລາວ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ມີ ອໍານາດ ດ້ວຍ ຄວາມ ສະຫມັກ ໃຈ ພຽງພໍ, ຄວາມ ຕັ້ງ ໃຈ ທີ່ ແທ້ ຈິງ, ລາວ ກໍ ສາມາດ ຫລຸດ ອໍານາດ ຂອງ ພຣະວິນ ຍານ ລົງ ໃນ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ລາວ ໃຫ້ ເປັນ zero, ແລະ ນັ້ນ ຄື ຕອນ ທີ່ ມະນຸດ ກາຍ ເປັນ Superman.

ພາຍໃນຂອບເຂດຂອງການອະທິບາຍນີ້, ພວກເຮົາສາມາດເບິ່ງປະກົດການຫຍັ້ຫຍັ້ຂອງບັນຫາ, ນໍາໄປສູ່ລະດັບຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ ສູງຂຶ້ນ, ໃນຄວາມຫມາຍທີ່ວ່າພວກເຮົາສາມາດກໍາຈັດຈາກປະສົບການນີ້, ປັດໄຈໂອກາດ, ແນະນໍາຕົນເອງໃນຄວາມຈິງທີ່ ວ່າໃນປະສົບການນີ້, ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຂາດແມ່ນສະຕິປັນຍາທີ່ເກີດຈາກຄວາມທຸກທໍລະມານທີ່ຂັດຂວາງບໍ່ໃຫ້ພວກເຮົາດໍາລົງ ຊີວິດຕາມໃຈປະສົງທີ່ແທ້ຈິງຂອງພວກເຮົາ, ເພາະ ອີກ ເທື່ອ ຫນຶ່ງ ພຣະ ປະສົງ ຂອງ ເຮົາ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຜົນ ຂອງ ການ ຂັດ ແຍ້ງ ລະຫວ່າງ ພຣະວິນ ຍານ ແລະ ຕົວ ເອງ.

ແລະ ຄໍາ ແນະນໍາ ນີ້ ຊຶ່ງ ມະນຸດ ກໍາ ລັງ ໄດ້ ຮັບ ໃນ ທຸກ ວັນ ນີ້ ແມ່ນ ໃຫມ່ ທັງ ຫມົດ ຢູ່ ເທິງ ໂລກ ໂລກ, ເພາະ ບໍ່ ເຄີຍ ມີ ມະ ນຸດ ມາ ກ່ອນ, ແລະ ບໍ່ ມີ ຄວາມ ປາດ ຖະ ຫນາ, ຫລື ປາດ ຖະ ຫນາ, ພາຍ ໃນ ໂຄງ ຮ່າງ ຂອງ ຄໍາ ສັ່ງ ໃດໆ ໃນ ຖາ ນະ ເປັນ ຜູ້ ເລີ່ມ ຕົ້ນ ຢູ່ ໃນ ໂລກ, ເພື່ອ ທໍາ ລາຍ ພະ ລັງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທັງ ຫມົດ ເຫນືອ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ມະ ນຸດ.

ແລະ ໃນ ປະ ສົບ ການ ນີ້ ໄດ້ ຖືກ ຕັດ ສິ້ນ ໃຈ ວ່າ, ເພື່ອ ຈະ ປົດ ປ່ອຍ ຕົວ ເອງ ຈາກ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ຂອງ ມະ ນຸດ, ມະ ນຸດ ຕ້ອງ ໄດ້ ປະ ຕິ ເສດ ແອກ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ຢ່າງ ຖາ ວອນ, ເພື່ອ ຈະ ໄດ້ ປ່ຽນ ແປງ, ຜ່ານ ການ ຜະ ລິດ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ວິນ ຍານ. ແລະ ເມື່ອ ຄວາມ ຮູ້ສຶກ ຂອງ ວິນ ຍານ ໄດ້ ປ່ຽນ ໄປ, ມະນຸດ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ມະຕະ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ແຕ່ ເປັນ ອະມະຕະ. ແລະເມື່ອມະນຸດຢູ່ໃນສະພາ ພອະມະຕະ, ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ຢູ່ພາຍໃຕ້ກົດຫມາຍຂອງພຣະວິນຍານອີກຕໍ່ໄປ, ເພາະວ່າພຣະອົງເອງເປັນພຣະວິນຍານໃນເລື່ອງ ນີ້.

ຄວາມສໍາຄັນຂອງການເຂົ້າໃຈວ່າ ບັນຫາ, ໃນມື້ຫນຶ່ງໃນຊີວິດຂອງເຈົ້າ, ຕ້ອງຢຸດເຊົາຫມົດ, ເປັນກາງ, ຖືກທໍາລາຍ, ປ້ອງກັນບໍ່ໃຫ້ຮາກຮາກ.

ແລະໃນການສະແດງອອກເຖິງປະສົບການປະຈໍາວັນຂອງທ່ານຕະຫຼອດເວລາ, ບ່ອນທີ່ບັນຫາເກີດຂຶ້ນ, ຊ້າຍແລະຂວາ, ໃນ ເລື່ອງຂອງຄວາມສິວິໄລທີ່ບໍ່ຮູ້ສຶກຕົວ, ຜູ້ຊາຍທີ່ບໍ່ຮູ້ສຶກຕົວ, ມີສໍາລັບພຣະວິນຍານເປັນດິນອັນກວ້າງໃຫຍ່ໄພສານເຊິ່ງທ່ານ, ໃນຖານະເປັນບຸກຄົນ, ຍັງມີຈິດໃຈ, ມີຄວາມຕັ້ງໃຈເຊັ່ນກັນ, ມີຄວາມຮັກແລະສະຕິປັນຍາເຊັ່ນກັນ, ທ່ານຖືກບັງຄັບໃນ ບາງຈຸດເພື່ອຮັບຮູ້ວ່າອໍານາດຈາກຂ້າງເທິງຕ້ອງລົງສູ່sub-planes ຂອງຄວາມເປັນຈິງແລະແຕກແຍກຄັ້ງດຽວແລະສໍາລັບ ທັງຫມົດ, ໃນທາງສຸດທ້າຍ, ໂສ້ຂອງ karma.

ມະນຸດບໍ່ຕ້ອງທົນທຸກອີກຕໍ່ໄປ ມະນຸດຈະບໍ່ທົນທຸກອີກຕໍ່ໄປ, ແຕ່ມະນຸດຈະທົນທຸກບໍ່ໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ, ຈະທົນທຸກກ່ອນໃນຄວາມ ຂັດແຍ້ງທີ່ຕ້ອງມີຢູ່ລະຫວ່າງລາວກັບພຣະວິນຍານ. ແລະ ມັນ ເປັນ ການ ສະ ແດງ ໃຫ້ ເຫັນ ນີ້, ໃນ ຄວາມ ເປັນ ຈິງ ຂອງ ລາວ ໃນ ແຕ່ ລະ ວັນ, ວ່າ ລາວ ຈະ ໄດ້ ປະ ສົບ ກັບ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຮູ້.

ແລະ ຜູ້ ທີ່ ໄດ້ ປະສົບ ກັບ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າພະ ເຈົ້າຮູ້, ໄດ້ ເຂົ້າ ໃຈ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າພະ ເຈົ້າຮູ້ ແລະ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ວ່າ ສິ່ງ ທີ່ ເຂົາ ເຈົ້າ ໄດ້ ເຂົ້າ ໃຈ ນັ້ນ ແມ່ນ ສົມບູນ ແບບ. ເພາະ ມະນຸດ ໃນ ມື້ ອື່ນ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຄົນ ທີ່ ຫ້າ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ແລະ ກົດ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ນໍາ ໃຊ້ ກັບ ການ ແຂ່ງ ຂັນ ທີ່ ຫ້າ ຈະ ບໍ່ ນໍາ ໃຊ້ ກັບ ລາວ ອີກ ຕໍ່ ໄປ. ດັງນັ້ນ ຄົນໃນມື້ອື່ນຕ້ອງເຂົ້າໃຈຊີວິດໃນແບບທີ່ແຕກຕ່າງແທ້ໆຂອງມະນຸດເກົ່າ.

ແລະ ເມື່ອ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກ່າວ ວ່າ ຄົນ ໃນ ມື້ ອື່ນ ຕ້ອງ ເຂົ້າ ໃຈ ຊີ ວິດ ໃນ ວິ ທີ ທາງ ໃຫມ່ ທັງ ຫມົດ ຈາກ

ຄົນ ເກົາ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຫມາຍ ຄວາມ ວ່າ ນີ້ ແທ້ໆ. ເພື່ອວ່າໃນການຝຶກງານ, ໃນໄລຍະຂ້າມຜ່ານ, Man of today ຕ້ອງໄດ້ຮຽນຮູ້ທີ່ຈະບໍ່ເບິ່ງຄືນ, ຫຼືໃນແງ່ທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, Man of tomorrow ຕ້ອງຮຽນຮູ້ທີ່ຈະບໍ່ເບິ່ງຄືນໄປຫາຄົນເກົາ.

ມະນຸດໃນມື້ອື່ນຕ້ອງຮຽນຮູ້ທີ່ຈະມີຊີວິດໃນມື້ອື່ນ, ມື້ນີ້, ແລະບໍ່ໄດ້ໃຊ້ຊີວິດອີກຕໍ່ໄປ, ໃນປັດຈຸບັນ, ໂດຍອີງໃສ່ນິໄສທີ່ລາວມີໃນມື້ວານນີ້. ແລະສະພາບນີ້ແມ່ນແນ່ນອນແລະຈະຖືກດຳລົງຊີວິດໂດຍມະນຸດໃນມື້ອື່ນ. ແລະ ຄົນ ໃນ ມື້ ອື່ນ, ຜູ້ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ດຳລົງ ຊີວິດ ຕາມ ເງື່ອນ ໄຂ ເຫລົ່າ ນີ້ ແລະ ເຂົາ ໃຈ ກິດ ຫມາຍ ຂອງ ເງື່ອນ ໄຂ ໃຫມ່ ເຫລົ່າ ນີ້, ຈະ ມີ ອຳນາດ ທີ່ ຈະ ເປັນ ອະມະຕະ ໃນ ເລືອງ ວັດຖຸ ຂອງ ເຂົາ ເຈົ້າ.

ຖ້າ ຫາກ ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ຫ້າ ລາຍ ມັນ, ທ່ານ ກໍ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ເອົາ ໃຈ ໃສ່ ມັນ ຢູ່ ແລ້ວ. ຖ້າ ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ຂອງ ການ ຫ້າ ລາຍ ມັນ ແລ້ວ, ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ຂ້າມ ຫ້າ ມະ ຊາດ ຂອງ ທ່ານ ເອງ. ແຕ່ ກ່ອນ ອື່ນ ທ່ານ ຕ້ອງ ຢູ່ ພາຍ ໃນ, ເພາະ ວິ ໄສ ຫັດ ນີ້ ບໍ່ ແມ່ນ ວິ ໄສ ຫັດ ທາງ ຈິດ ໃຈ, ວິ ໄສ ຫັດ ນີ້ ເປັນ ຄວາມ ສຳ ເລັດ ທີ່ ມີ ພະ ລັງ ພາຍ ໃນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ, ມີ ຈຸດ ໃຈ ກາງ ໃນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ, ຊຶ່ງ ເປັນ ຜົນ ມາ ຈາກ ຄວາມ ຈິ່ງ ທີ່ ວ່າ, ໃນ ບາງ ຈຸດ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ທ່ານ, ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ເຖິງ ຄວາມ ໄຮ້ ປະ ສິງ ຂອງ ຊີ ວິດ ເກົາ.

ແລະ ເມື່ອ ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ເຖິງ ຄວາມ ໄຮ້ ປະ ສິດ ທີ່ ພາບ ຂອງ ວິ ທີ່ ການ ດຳ ລົງ ຊີ ວິດ ເກົາ, ທ່ານ ຈະ ເປັນ ຄື ກັນ ກັບ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ, ຄົນ ດຽວ, ໂດດ ດຽວ, ເຊື່ອມ ໂຍງ ພຽງ ແຕ່ ໃນ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ມີ ພຣະ ວິນ ຍານ ດຽວ ກັນ, ແລະ ພ້ອມ ສຳ ລັບ ການ ທີ່ ສຸດ, ຫມາຍ ຄວາມ ວ່າ ພ້ອມ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ຮັບ ການ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ ໃດໆ, ຊຶ່ງ ຕ້ອງ ກະ ຕຸກ ກະ ໂດດ ໃນ ຕົວ ເອງ ພະ ລັງ ທີ່ ຈຳ ເປັນ ເພື່ອ ເຮັດ ໃຫ້ ການ ຕິດ ຕໍ່ ແລະ ເຮັດ ວຽກ ຮ່ວມ ກັບ ພະ ລັງ ຂອງ ຄົນ ທີ່ ບໍ່ ເຫັນ.

ດັງນັ້ນບັນຫາໃນມື້ນີ້, ບັນຫາໃນທຸກໆມື້, ຫຼາຍ, ໃຫຍ່ກວ່າທີ່ທ່ານຈົນຕະນາການໄດ້, ແຕ່ມັນໃຫຍ່ຖ້າທ່ານບໍ່ຮູ້ກົດຫມາຍໃຫມ່.

ຖ້າ ທ່ານ ບໍ່ ຮູ້ ກົດ ໃຫມ່ ທີ່ ບໍ່ ສຳ ຄັນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ມັນ ບໍ່ ສຳ ຄັນ, ມັນ ເປັນ ພຽງ ແອກ, ການ ລົບ ກວນ, ສຳ ລັບ ທ່ານ ທີ່ ຈະ ອາ ໄສ ຢູ່ ນຳ ຕະ ຫຼອດ ຊີ ວິດ ຂອງ ທ່ານ.

ແຕ່ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຮູ້ກົດຫມາຍໃຫມ່ແລະນຳໃຊ້ກົດຫມາຍໃຫມ່, ທ່ານຈະທຳລາຍວິທີການສ້າງຊີວິດທີ່ຢູ່ຮ້ອມຂ້າງທ່ານແລະເຫືອລະຫນ້ອຍ, ທ່ານຈະເລີ່ມຕົ້ນທີ່ຈະດຳລົງຊີວິດໃຫມ່ຢ່າງສິ້ນເຊີງ, ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເວົ້າໃຫມ່, ເພາະວ່າມີຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງຊີວິດໃຫມ່ກັບຊີວິດໃຫມ່. ຊີວິດໃຫມ່ແມ່ນຊີວິດທີ່ມີການປ່ຽນແປງໃນຊີວິດເກົາ. ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand ແມ່ນ ຊີ ວິດ ທີ່ ບໍ່ ມີ ສ່ວນ ຮ່ວມ ກັບ ຊີ ວິດ ເກົາ .

ແລະ ເມື່ອ ແມ່ນ ດຳລົງ ຊີວິດ ໃຫມ່, ລາວ ບໍ່ ສາມາດ ສະ ຫມັກ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ໄດ້, ເພາະ ວ່າ ພາບ ລວງ ຕາ ຂອງ ຄວາມ ແຕກ ຕ່າງ ຂອງ ຮູບ ຮ່າງ ລະ ຫວ່າງ ສອງ ຄົນ ນັ້ນ ຍິ່ງ ໃຫຍ່ ເທົ່າ ກັບ ຊີ ວິດ ເກົາ, ຕໍ່ ຊີ ວິດ ໃຫມ່.

ແຕ່ເມື່ອມະນຸດດຳລົງຊີວິດໃຫມ່ຂອງ brand, ລາວແມ່ນທັງຫມົດໃນອິກເທືອຫນຶ່ງ, ແລະບໍ່ມີສິດທີ່ຈະເຮັດຫຍັງນອກຈາກຕົນເອງ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ຮູ້ ວ່າ ລາວ ບໍ່ ມີ ສິດ ທີ່ ຈະ ເຮັດ ຫຍັງ ນອກຈາກ ຕົວ ລາວ ເອງ, ລາວ ກໍ ຮູ້ ເຖິງ ເງື່ອນ ໄຂ ທີ່ ແນ່ນອນ ຂອງ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ແລະ ມັນ ບໍ່ ແມ່ນ ຜ່ານ ທາງ ສະ ຕິ ປັນ ຍາ ແລະ ສະ ຕິ ປັນ ຍາ ທີ່ ລາວ ສາ ມາດ ດຳ ລົງ ຊີ ວິດ ນີ້ ແລະ ເຂົາ ໃຈ ມັນ ໄດ້, ມັນ ແມ່ນ ຜ່ານ ການ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ ພາຍ ໃນ ລາວ, ຊຶ່ງ ຈິດ ຕັ້ງ ຈິດ ໃຈ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ລາວ, ຄວາມ ສຳ ຄັນ ແລະ ເນື້ອ ຫາ ຂອງ ລາວ .

ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand ເປັນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຢ່າງ ສິ້ນ ເຊີງ, ມັນ ເປັນ ຊີ ວິດ ທີ່ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ທ່ານ, ມັນ ເປັນ ຊີ ວິດ ທີ່ ເປັນ ຂະ ບວນ ການ, ນັ້ນ ຄື ຜົນ ໄດ້ ຮັບ, ນັ້ນ ຄື ການ ສະ ແດງ ອອກ, ຂອງ ພະ ລັງ ງານ ພາຍ ໃນ ທ່ານ, ກຳ ນົດ ໂດຍ ອຳ ນາດ ພາຍ ໃນ ທ່ານ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ຮັບ ມັນ. ໃນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ຕົວ ຕົນ ບໍ່ ໄດ້ ເຫັນ, ຫຼື ເຫັນ ຫນ້ອຍ ລົງ; ໃນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ບຸກ ຄົນ ບໍ່ ໄດ້ ຮູ້ ສຶກ, ຫລື ຮູ້ ສຶກ ຫນ້ອຍ ລົງ; ໃນ ຊີວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ມີ ແຕ່ ຈິດ ວິນ ຍານ ທີ່ ມີ ຢູ່ ໃນ ຄວາມ ສອດ ຄ່ອງ ກັບ ຕົວ ເອງ ທີ່ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ, ຊຶ່ງ ຢູ່ ໃນ ຄວາມ ສອດ ຄ່ອງ ກັບ ບຸກ ຄະ ລິກ ລັກ ສະ ນະ, ເພື່ອ ວ່າ ຂອບ ເຂດ ຈະ ຖືກ ສ້າງ ຂຶ້ນ, ແລະ ຜ່ານ ຂອບ ເຂດ ນີ້ ຈະ ຜ່ານ ພະ ລັງ ງານ ຂອງ ray ໃນ ປັດ ຈຸ ບັນ ທີ່ ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ການ ມອບ ຫມາຍ, ແລະ ມັນ ແມ່ນ ມາ ຈາກ ພະ ລັງ ງານ ນີ້ ທີ່ ທ່ານ ອາ ໄສ ຢູ່; ນີ້ແມ່ນພະລັງງານທີ່ທ່ານ ລ້ຽງ; ນີ້ແມ່ນພະລັງງານທີ່ທ່ານໃຊ້ເພື່ອລົງສູ່ວັດຖຸ, ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ.

ແລະເມື່ອຢູ່ໃນຊີວິດໃຫມ່ຂອງ brand, ມະນຸດລົງສູ່ວັດຖຸ, ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ: ວິນຍານໃດທີ່ຕໍ່ຕ້ານມັນ, ແລະ ວິນຍານໃດໆທີ່ຕໍ່ຕ້ານຄວາມສະຫວ່າງຂອງພຣະວິນຍານນີ້, ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໄປໃນຊ່ອງຫວ່າງທີ່ມະນຸດຄົນນີ້ວິວັດທະນາການແລະກ້າວຫນ້າ, ເພາະວ່າອະວະກາດນີ້ເປັນທີ່ຫຼອກລວງບໍ່ໄດ້, ເພາະວ່າອະວະກາດນີ້ແມ່ນຄວາມສະຫວ່າງ.

ສະນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງໄດ້ອະທິບາຍຢ່າງຍາວໆ, ທຸກວັນໃຫ້ທ່ານຟັງວ່າ: ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງເວົ້າເຖິງບັນຫາ, ແລະຂ້າພະເຈົ້າພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ທ່ານເຂົ້າໃຈຄວາມສຳຄັນຂອງບັນຫາ, ເພື່ອໃຫ້ທ່ານມີທັດສະນະທີ່ບໍ່ແມ່ນມະນຸດ, ແຕ່ຜົນມາຈາກການຮັບຮູ້ທັງຫມົດກ່ຽວກັບຄວາມເປັນຈິງຂອງກົດຫມາຍຂອງພຣະວິນຍານ .

ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າວ່າ, ເອົາຂວານມັນຫມາຍເຖິງການທຳລາຍສາເຫດຂອງຄວາມທຸກທໍລະມານ , ມັນເປັນວິທີທີ່ຈະສະແດງ

ອອກກົດຫມາຍນີ້, ແຕ່ຫຼາຍຄົນ, ນັບຕັ້ງແຕ່ຕົນຍ້ອນຂາດປະສົບການ, ໄດ້ເອົາຂວານເຂົ້າໄປແລະຕັດນິວມີຂອງເຂົາເຈົ້າ, ແຕ່ວ່ານັ້ນແມ່ນສ່ວນໜຶ່ງຂອງປະສົບການ, ແລະມີປະສົບການທີ່ທ່ານຮຽນຮູ້ທີ່ຈະເອົາຂວານເຂົ້າໄປແລະບໍ່ຕັດນິວມີຂອງໃຜ.

ຈິດສໍານຶກແມ່ນຄວາມຄິດສ້າງສັນ, ບໍ່ທໍາລາຍ; ຈິດສໍານຶກເປັນຄວາມປອງດອງ. ບັນຫາປະຈໍາວັນ, ບັນຫາຂອງທ່ານ, ແມ່ນພາບລວງຕາ, ສ້າງຂຶ້ນໂດຍຈິດໃຈພາຍໃນທ່ານ, ເພື່ອເຕີນທາງໃຫ້ທ່ານຂຶ້ນໃນກະແສຄວາມຮູ້ສຶກຂອງທ່ານ, ແລະຄືກັບ trout, ທ່ານໃຊ້ເວລາຂອງທ່ານ hopping ອ້ອມ.

ເມື່ອ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກ່າວ ວ່າ ມະ ນຸດ ໃນ ມື ອິນ ຈະ ບໍ່ ເປັນ ຂອງ ຕົນ ເອງ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກໍາ ລັງ ເວົ້າ ເຖິງ ຄວາມ ຈິງ ທີ່ ຍິ່ງ ໃຫຍ່ ທີ່ ສຸດ ຢ່າງ ໜຶ່ງ ທີ່ ບໍ່ ຮູ້ ຈັກ ກັບ ມະ ນຸດ ສະ ໂຫມ ບູ ຮານ. ມະນຸດຂອງມືອິນຈະບໍ່ເປັນຂອງຕົວເອງ, ແລະໃນປະສົບການຂອງທ່ານແລ້ວ, ທ່ານໄດ້ມີຊ່ວງເວລາທີ່ທ່ານຮູ້ສຶກວ່າທ່ານບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວທ່ານເອງ, ແລະການຮັບຮູ້ນີ້ແມ່ນຍິ່ງໃຫຍ່ຫຼາຍແລະມັນນັບມື້ນັບຫຼາຍຂຶ້ນ.

ແລະ ມັນ ເປັນ ຕອນ ທີ່ ເຮົາ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ຕົວ ເຮົາ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ທີ່ ເຮົາ ຮູ້ສຶກ ຕິ ຕໍ່ ຕົວ ເຮົາ ເອງ; ຕາບໃດທີ່ເຮົາເປັນຂອງຕົວເອງ, ເຮົາຖືກຕອກໃສ່ຜິວໜັງຂອງເຮົາ, ແຕ່ເມື່ອເຮົາບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງອີກຕໍ່ໄປ, ເຮົາຈະຮູ້ສຶກຕິຕໍ່ຕົວເອງ. ແຕ່ໂຕເອງບໍ່ຢາກໄດ້, ເພາະວ່າໂຕເອງຕ້ອງເປັນຂອງຕົວເອງເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າມັນມີຢູ່ໃນຈິດໃຈ, ຮູ້ສຶກໃນຄວາມຮູ້ສຶກ, ວ່າມັນອາໄສຢູ່ໃນວັດຖຸ; ໂຕເອງຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າມັນຍັງມີຊີວິດຢູ່. ເມຍຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າຜົວຮັກລາວ, ຜູ້ຊາຍຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າເມຍຂອງຕົນສັດຊື່; ພວກເຮົາຕ້ອງແນ່ໃຈ, ແຕ່ຄວາມປອດໄພນີ້ແມ່ນ ephemeral.

ແຕ່ເມື່ອສອງຄົນອາໄສຢູ່ໃນຊີວິດແລະຄົນໜຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງແລະອີກຄົນໜຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງ, ທັງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງອີກຝ່າຍໜຶ່ງ, ແລະເມື່ອຊາຍຄົນໜຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງເມຍແລະເມຍອີກຕໍ່ໄປບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງລາວອີກຕໍ່ໄປ, ລາວກໍບໍ່ມີຄວາມທຸກທໍລະມານໃນການຄອບຄອງອີກຕໍ່ໄປ. ເມື່ອ ເດັກນ້ອຍ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ເຮົາ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ເຮົາ ຈະ ບໍ່ ຫົນ ທຸກ ກັບ ຄວາມ ເຈັບ ປວດ ຂອງ ການ ເປັນ ເຈົ້າຂອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ.

ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ເວົ້າ ແມ່ນ ຢູ່ ໃນ ການ ສັນ ສະ ເທືອນ, ບໍ່ ແມ່ນ ໃນ ວິ ທີ່ ທາງ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ຄວາມ ເຂົ້າ ໃຈ. ສິ່ງທີ່ຍາກທີ່ຈະຖ່າຍທອດໃນຄໍາເວົ້າແມ່ນຄວາມເປັນຈິງຂອງການສັນສະເທືອນ. ສິ່ງທີ່ງ່າຍທີ່ຈະຖ່າຍທອດໃນຄໍາສັບແມ່ນຮູບແບບ.

ເພາະສະນັ້ນມັນຈຶ່ງບໍ່ເຄີຍເປັນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍເວົ້າວ່າຂ້ອຍຢາກເວົ້າ, ມັນເປັນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດເວົ້າໄດ້ວ່າຂ້ອຍຢາກເວົ້າ, ແຕ່ຂ້ອຍມີລິດເດດທີ່ຈະເວົ້າໄດ້, ເພາະຂ້ອຍມີລິດເດດຂອງການສັນສະເທືອນ. ດັ່ງນັ້ນຈຶ່ງລໍຖ້າການສັນສະເທືອນເພື່ອໃຫ້ເຂົ້າໃຈຄໍາທີ່ບັນຈຸມັນກ່ອນທີ່ຈະໂດດລົງໃນຮູບຮ່າງແລະເຮັດໃຫ້ກະຈົກຂອງທ່ານແຕກແລະກາຍເປັນຜູ້ປຸກ.

ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງສາມາດເວົ້າໄດ້, ແມ່ນແຕ່ສິ່ງທີ່ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈໄດ້, ມັນເປັນພຽງແຕ່ຄໍາຖາມທີ່ຈະເວົ້າມັນໃນທາງໃດໜຶ່ງ. ແລະ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ປາດ ຖະ ໜາ ໃຫ້ ທ່ານ ທຸກ ຄົນ, ໃນ ມື ໜຶ່ງ, ບໍ່ ຕ້ອງ ເປັນ ຂອງ ຕົນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ບໍ່ ຮູ້ ສຶກ ຕົວ ທ່ານ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ທີ່ ຈະ ບໍ່ ເຫັນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ບໍ່ ຮູ້ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ວ່າ \"ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ\" ຂອງ ທ່ານ ແມ່ນ ໜຶ່ງ, ທີ່ ຈະ ບໍ່ ຮູ້ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ວ່າ \"ego\" ຂອງ ທ່ານ ແມ່ນ ໜຶ່ງ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ປາດ ຖະ ໜາ ໃຫ້ ທ່ານ ທຸກ ສິ່ງ ທຸກ ຢ່າງ. ແຕ່ ຈົນ ຮອດ ມື ນັ້ນ, ໃຫ້ ຮູ້ ວ່າ ທ່ານ ຄ່ອຍໆ ກ່າວ ໄປ ຫາ ມັນ. ແລະ ທຸກ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ບອກ ທ່ານ ໃນ ໄລ ຍະ ຫລາຍ ປີ ຈະ ຮັບ ໃຊ້ ເພື່ອ ເຮັດ ໃຫ້ ທ່ານ ເຂົ້າ ໃຈ ຄວາມ ສໍາ ພັນ ຂອງ ຄວາມ ເປັນ ຈິງ ນີ້ ໄດ້ ດີ ຂຶ້ນ ແລະ ດີ ຂຶ້ນ.

ເຮົາ ມີ ຄວາມ ປະ ທັບ ໃຈ, Men of the Earth, ວ່າ ໃນ ເວ ລາ ໃດ ກໍ ຕາມ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ເຮົາ, ເຮົາ ສາ ມາດ ສະ ໜອງ ຕົວ ເອງ ຢູ່ ບ່ອນ ໃດ ບ່ອນ ໜຶ່ງ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ເຮົາ, ວ່າ ຄວາມ ປະ ທັບ ໃຈ ນີ້ ມີ ຄວາມ ເຂັ້ມ ແຂງ ຫລາຍ ຈົນ ມັນ ສ້າງ, ພາຍ ໃນ ເຮົາ, ພະ ລັງ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ, ແລະ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ນີ້ ຈະ ກັກ ຂັງ ເຮົາ ໂດຍ ອັດ ຕະ ໂນ ມັດ. ມະນຸດກັກຕົວເອງທຸກໆມື້, ຍ້ອນເຫດຜົນທີ່ດີທີ່ສຸດໃນໂລກ; ໂຊກດີ, ກິ່ງກັນຂ້າມກັບສິ່ງທີ່ Socrates ເວົ້າວ່າ, ມະນຸດບໍ່ສາມາດຮູ້ຈັກຕົນເອງໄດ້. Marvellous, ປັດຊະຍາຂອງມະນຸດ; ຫນ້າອັດສະຈັນ, ປັດຊະຍາ, ເພາະວ່າພວກເຂົາໄດ້ປະສົບຜົນສໍາເລັດໃນການໃຫ້ມະນຸດມີຄວາມຫວັງໃນສິ່ງທີ່ລາວຈະຕ້ອງກາຍເປັນ, ໂດຍບໍ່ໄດ້ໃຫ້ເຄື່ອງມືແກ່ລາວເພື່ອຈະໄປຮອດທີ່ນັ້ນ.

ປັດຊະຍາແມ່ນດີ, ເພາະມັນສະກັດແຂ້ວໜຶ່ງເພື່ອໃຫ້ທ່ານອີກເທື່ອໜຶ່ງ, ແຕ່ຈິດສໍານຶກແມ່ນດີກວ່າ, ເພາະມັນສະກັດທັງແຂ້ວແລະທ່ານບໍ່ມີທີ່ເຫຼືອ.

ສະ ນັ້ນ ສໍາ ລັບ ໄລ ຍະ ສຸດ ທ້າຍ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຢາກ ອະ ທິ ບາຍ ເຖິງ ວິ ທີ່ ທີ່ ມະ ນຸດ ທໍາ ຮ້າຍ ຕົນ ເອງ ໂດຍ ບໍ່ ຮູ້ ຕົວ.

ດັ່ງນັ້ນສິ່ງທີ່ທ່ານເອີ້ນວ່າບັນຫາ, ມັນເປັນສິ່ງສໍາຄັນ; ມັນມີຄວາມສໍາຄັນຈົນຮອດມື້ທີ່ພວກເຂົາບໍ່ສໍາຄັນອີກຕໍ່ໄປ. ແລະ ມື ທີ່ ພວກ ເຂົາ ບໍ່ ສໍາ ຄັນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ແມ່ນ ວັນ ທີ່ ທ່ານ ເອງ ປະ ສົບ ຄວາມ ສໍາ ລັດ ໃນ ການ ທໍາ ລາຍ ສາ ເຫດ ແລະ ເຫດ ຜົນ ຂອງ ພວກ ເຂົາ. ແລະການທໍາລາຍບັນຫາແມ່ນເຊື່ອມໂຍງຢ່າງສິ້ນທີ່ກັບຄວາມປະສົງຂອງທ່ານ, ກັບຄວາມສາມາດຂອງທ່ານທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ພະລັງງານຂອງຄວາມປະສົງຂອງທ່ານລົງສູ່ເຮືອບິນວັດຖຸຂອງຊີວິດຂອງທ່ານ.

ແລະ ສິ່ງ ທີ່ ມີ ຄວາມ ນິຍົມ ຫລາຍ ທີ່ ສຸດ ໃນ ຄໍາ ແນະ ນໍາ ໃຫມ່ ກໍ ຄື ຄວາມ ປະສົງ ຂອງ ມະນຸດ ບໍ່ ແມ່ນ ສິ່ງ ທີ່ ເຄີຍ ເປັນ ມາ ກ່ອນ. ໃນໄລຍະທີ່ຜ່ານມາ, ໃນການແຂ່ງຂັນໃນສະໄຫມບູຮານ, ຄວາມປະສົງຂອງມະນຸດແມ່ນຜົນຜະລິດໂດຍກິ່ງຂອງຄວາມປາຖະໜາທີ່ເຫັນແກ່ຕົວຂອງລາວ, ໃນຂະນະທີ່ໃນອະນາຄົດ, ຄວາມປະສົງຂອງມະນຸດແມ່ນຜົນຜະລິດຂອງຄວາມຂັດແຍ່ງລະຫວ່າງຄວາມທຸກທໍລະມານຂອງພຣະອົງແລະຄວາມປະສົງຂອງພຣະວິນຍານທີ່ກໍານົດເງື່ອນໄຂຂອງຄວາມທຸກທໍລະມານ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ໄດ້ ຮັບ ຄວາມ ທຸກ ຫໍ ລະ ມານ ພໍ ທີ ຈະ ຮັບ ຮູ້, ພາຍ ໃນ ຕົວ ລາວ ເອງ, ຂອບ ເຂດ, ຫລື ຄວາມ ຈໍາ ເປັນ ທີ ຈໍາ ເປັນ ຕໍ່ ຄວາມ ທຸກ ຫໍ ລະ ມານ ນີ້, ລາວ ຈະ ນໍາ ເອົາ ພະ ລັງ ນີ້ ລົງ ມາ ໃນ ຕົວ ລາວ ເອງ ຊຶ່ງ ກາຍ ເປັນ ຄວາມ ປະ ສົງ ຂອງ ຕົນ ເອງ ແລະ ໃນ ເວ ລາ ນັ້ນ, ມະ ນຸດ ໄດ້ ຮັບ ຜົນ ປະ ຫຼາຍ ຈາກ ຄວາມ ປະ ສົງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ແລະ ໃນ ເວ ລາ ນັ້ນ ທີ່ ລາວ ສາ ມາດ ຫໍາ ລາຍ ທຸກ ເງື່ອນ ໄຂ ທີ່ ໃນ ອາ ດິດ ໄດ້ ຮັບ ໃຊ້ ເພື່ອ ສ້າງ ບັນ ຫາ ພາຍ ໃນ ລາວ.

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍແນະນຳທ່ານວ່າ ບັນຫາທັງຫມົດຂອງຊີວິດຂອງທ່ານແມ່ນສ້າງຂຶ້ນໃນທຸກດ້ານຂອງພວກເຂົາ, ໃນທຸກເງື່ອນໄຂ ຂອງພວກເຂົາ, ໂດຍຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດສູງພາຍໃນທ່ານ. ສໍາລັບວິວັດທະນາການຂອງທ່ານ, ສໍາລັບ Man ຂອງມື້ອື່ນ, ເກມນີ້ຕ້ອງຢູ່; ຄວາມ ຮູ້ ແຈ້ງ ພາຍ ໃນ ລາວ, ຄວາມ ປະສົງ ຂອງ ຜູ້ ທີ່ ລາວ ບໍ່ ຮູ້ຈັກ, ຕ້ອງ ສົມ ດູນ ຕົນ ເອງ, ເພື່ອ ວ່າ ໃນ ບາງ ຈຸດ, ໃນ ຊີວິດ ຂອງ ລາວ ທີ່ ເຕີບ ໂຕ ຂຶ້ນ, ໃນ ຊີວິດ ແຫ່ງ ຄວາມ ຮູ້ສຶກ ຂອງ ລາວ, ລາວ ຈະ ມາ ຫລຸດຜ່ອນ ພະລັງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ບໍ່ ມີ ອິດ ທິ ພົນ ຕໍ່ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ລາວ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ມີ ອໍານາດ ດ້ວຍ ຄວາມ ສະຫມັກ ໃຈ ພຽງພໍ, ຄວາມ ຕັ້ງ ໃຈ ທີ່ ແທ້ ຈິງ, ລາວ ກໍ່ ສາມາດ ຫລຸດ ອໍານາດ ຂອງ ພຣະວິນ ຍານ ລົງ ໃນ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ລາວ ໃຫ້ ເປັນ zero, ແລະ ນັ້ນ ຄື ຕອນ ທີ່ ມະນຸດ ກາຍ ເປັນ Superman.

ພາຍໃນຂອບເຂດຂອງການອະທິບາຍນີ້, ພວກເຮົາສາມາດເບິ່ງປະກົດການຫຍັ້ຫຍັ້ຂອງບັນຫາ, ນໍາໄປສູ່ລະດັບຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ ສູງຂຶ້ນ, ໃນຄວາມຫມາຍທີ່ວ່າພວກເຮົາສາມາດກໍາຈັດຈາກປະສົບການນີ້, ປັດໄຈໂອກາດ, ແນະນຳຕົນເອງໃນຄວາມຈິງທີ່ ວ່າໃນປະສົບການນີ້, ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຂາດແມ່ນສະຕິປັນຍາທີ່ເກີດຈາກຄວາມທຸກທໍລະມານທີ່ຂັດຂວາງບໍ່ໃຫ້ພວກເຮົາດຳລົງ ຊີວິດຕາມໃຈປະສົງທີ່ແທ້ຈິງຂອງພວກເຮົາ, ເພາະ ອີກ ເທື່ອ ຫນຶ່ງ ພຣະ ປະສົງ ຂອງ ເຮົາ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຜົນ ຂອງ ການ ຂັດ ແຍ້ງ ລະຫວ່າງ ພຣະວິນ ຍານ ແລະ ຕົວ ເອງ.

ແລະ ຄໍາ ແນະນຳ ນີ້ ຊຶ່ງ ມະນຸດ ກໍາ ລັງ ໄດ້ ຮັບ ໃນ ທຸກ ວັນ ນີ້ ແມ່ນ ໃຫມ່ ທັງ ຫມົດ ຢູ່ ເທິງ ໂລກ ໂລກ, ເພາະ ບໍ່ ເຄີຍ ມີ ມະ ນຸດ ມາ ກ່ອນ, ແລະ ບໍ່ ມີ ຄວາມ ປາດ ຖະ ຫນາ, ຫລື ປາດ ຖະ ຫນາ, ພາຍ ໃນ ໂຄງ ຮ່າງ ຂອງ ຄໍາ ສັ່ງ ໃດໆ ໃນ ຖາ ນະ ເປັນ ຜູ້ ເລີ່ມ ຕົ້ນ ຢູ່ ໃນ ໂລກ, ເພື່ອ ຫໍາ ລາຍ ພະ ລັງ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທັງ ຫມົດ ເຫນືອ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ມະ ນຸດ.

ແລະ ໃນ ປະ ສົບ ການ ນີ້ ໄດ້ ຖືກ ຕັດ ສິນ ໃຈ ວ່າ, ເພື່ອ ຈະ ປົດ ປ່ອຍ ຕົວ ເອງ ຈາກ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ຂອງ ມະ ນຸດ, ມະ ນຸດ ຕ້ອງ ໄດ້ ປະ ຕິ ເສດ ແອກ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ຢ່າງ ຖາ ວອນ, ເພື່ອ ຈະ ໄດ້ ປ່ຽນ ແປງ, ຜ່ານ ການ ຜະ ລິດ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ວິນ ຍານ. ແລະ ເມື່ອ ຄວາມ ຮູ້ສຶກ ຂອງ ວິນ ຍານ ໄດ້ ປ່ຽນ ໄປ, ມະນຸດ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ມະຕະ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ແຕ່ ເປັນ ອະມະຕະ. ແລະເມື່ອມະນຸດຢູ່ໃນສະພາ ບອະມະຕະ, ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ຢູ່ພາຍໃຕ້ກົດຫມາຍຂອງພຣະວິນຍານອີກຕໍ່ໄປ, ເພາະວ່າພຣະອົງເອງເປັນພຣະວິນຍານໃນເລື່ອງ ນີ້.

ຄວາມສໍາຄັນຂອງການເຂົ້າໃຈວ່າ ບັນຫາ, ໃນມື້ຫນຶ່ງໃນຊີວິດຂອງເຈົ້າ, ຕ້ອງຢຸດເຊົາຫມົດ, ເປັນກາງ, ຖືກທໍາລາຍ, ປ້ອງກັນບໍ່ໃຫ້ຮາກຮາກ.

ແລະໃນການສະແດງອອກເຖິງປະສົບການປະຈໍາວັນຂອງທ່ານຕະຫຼອດເວລາ, ບ່ອນທີ່ບັນຫາເກີດຂຶ້ນ, ຊ້າຍແລະຂວາ, ໃນ ເລື່ອງຂອງຄວາມສິວິໄລທີ່ບໍ່ຮູ້ສຶກຕົວ, ຜູ້ຊາຍທີ່ບໍ່ຮູ້ສຶກຕົວ, ມີສໍາລັບພຣະວິນຍານເປັນດິນອັນກວ້າງໃຫຍ່ໄພສານເຊິ່ງທ່ານ, ໃນຖານະເປັນບຸກຄົນ, ຍັງມີຈິດໃຈ, ມີຄວາມຕັ້ງໃຈເຊັ່ນກັນ, ມີຄວາມຮັກແລະສະຕິປັນຍາເຊັ່ນກັນ, ທ່ານຖືກບັງຄັບໃນ ບາງຈຸດເພື່ອຮັບຮູ້ວ່າອໍານາດຈາກຂ້າງເທິງຕ້ອງລົງສູ່sub-planes ຂອງຄວາມເປັນຈິງແລະແຕກແຍກຕ່າງໆແລະສໍາລັບ ທັງຫມົດ, ໃນທາງສຸດທ້າຍ, ໂສ້ຂອງ karma.

ມະນຸດບໍ່ຕ້ອງທົນທຸກອີກຕໍ່ໄປ ມະນຸດຈະບໍ່ທົນທຸກອີກຕໍ່ໄປ, ແຕ່ມະນຸດຈະທົນທຸກບໍ່ໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ, ຈະທົນທຸກກ່ອນໃນຄວາມ ຂັດແຍ້ງທີ່ຕ້ອງມີຢູ່ລະຫວ່າງລາວກັບພຣະວິນຍານ. ແລະ ມັນ ເປັນ ການ ສະ ແດງ ໃຫ້ ເຫັນ ນີ້, ໃນ ຄວາມ ເປັນ ຈິງ ຂອງ ລາວ ໃນ ແຕ່ ລະ ວັນ, ວ່າ ລາວ ຈະ ໄດ້ ປະ ສົບ ກັບ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຮູ້.

ແລະ ຜູ້ ທີ່ ໄດ້ ປະສົບ ກັບ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າພະ ເຈົ້າຮູ້, ໄດ້ ເຂົ້າ ໃຈ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າພະ ເຈົ້າຮູ້ ແລະ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ວ່າ ສິ່ງ ທີ່ ເຂົ້າ ເຈົ້າ ໄດ້ ເຂົ້າ ໃຈ ນັ້ນ ແມ່ນ ສົມບູນ ແບບ. ເພາະ ມະນຸດ ໃນ ມື້ ອື່ນ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຄົນ ທີ່ ຫ້າ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ແລະ ກິດ ຂອງ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ນໍາ ໃຊ້ ກັບ ການ ແຂ່ງ ຂັນ ທີ່ ຫ້າ ຈະ ບໍ່ ນໍາ ໃຊ້ ກັບ ລາວ ອີກ ຕໍ່ ໄປ. ດັ່ງນັ້ນ ຄົນໃນມື້ອື່ນຕ້ອງເຂົ້າໃຈຊີວິດໃນແບບທີ່ແຕກຕ່າງແທ້ໆຂອງມະນຸດເກົ່າ.

ແລະ ເມື່ອ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກ່າວ ວ່າ ຄົນ ໃນ ມື້ ອື່ນ ຕ້ອງ ເຂົ້າ ໃຈ ຊີ ວິດ ໃນ ວິ ທີ ທາງ ໃຫມ່ ທັງ ຫມົດ ຈາກ ຄົນ ເກົ່າ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຫມາຍ ຄວາມ ວ່າ ນີ້ ແທ້ໆ. ເພື່ອວ່າໃນການຝຶກງານ, ໃນໄລຍະຂ້າມຜ່ານ, Man of today ຕ້ອງໄດ້ຮຽນຮູ້ທີ່ຈະບໍ່ເບິ່ງຄືນ, ຫຼືໃນແງ່ທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, Man of tomorrow ຕ້ອງຮຽນຮູ້ທີ່ຈະບໍ່ເບິ່ງຄືນໄປຫາ ຄົນເກົ່າ.

ມະນຸດໃນມື້ອື່ນຕ້ອງຮຽນຮູ້ທີ່ຈະມີຊີວິດໃນມື້ອື່ນ, ມື້ນີ້, ແລະບໍ່ໄດ້ໃຊ້ຊີວິດອີກຕໍ່ໄປ, ໃນປັດຈຸບັນ, ໂດຍອີງໃສ່ນິໄສທີ່ລາວມີ ໃນມື້ວານນີ້. ແລະສະພາບນີ້ແມ່ນແນ່ນອນແລະຈະຖືກດໍາລົງຊີວິດໂດຍມະນຸດໃນມື້ອື່ນ. ແລະ ຄົນ ໃນ ມື້ ອື່ນ, ຜູ້ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ດໍາລົງ ຊີວິດ ຕາມ ເງື່ອນ ໄຂ ເຫລົ່າ ນີ້ ແລະ ເຂົ້າ ໃຈ ກິດ ຫມາຍ ຂອງ ເງື່ອນ ໄຂ ໃຫມ່ ເຫລົ່າ ນີ້, ຈະ ມີ ອໍານາດ ທີ່ ຈະ ເປັນ ອະມະຕະ ໃນ ເລື່ອງ ວັດຖຸ ຂອງ ເຂົາ ເຈົ້າ.

ຖ້າ ຫາກ ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ຫໍາ ລາຍ ມັນ, ທ່ານ ກໍ່ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ເອົາ ໃຈ ໃສ່ ມັນ ຢູ່ ແລ້ວ.

ຖ້າ ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ຂອງ ການ ທຳ ລາຍ ມັນ ແລ້ວ, ທ່ານ ມີ ວິ ໄສ ຫັດ ທີ່ ຈະ ຂ້າມ ທຳ ມະ ຊາດ ຂອງ ທ່ານ ເອງ. ແຕ່ ກ່ອນ ອື່ນ ທ່ານ ຕ້ອງ ຢູ່ ພາຍ ໃນ, ເພາະ ວິ ໄສ ຫັດ ນີ້ ບໍ່ ແມ່ນ ວິ ໄສ ຫັດ ທາງ ຈິດ ໃຈ, ວິ ໄສ ຫັດ ນີ້ ເປັນ ຄວາມ ສຳ ເລັດ ທີ່ ມີ ພະ ລັງ ພາຍ ໃນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ, ມີ ຈຸດ ໃຈ ກາງ ໃນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ, ຊຶ່ງ ເປັນ ຜົນ ມາ ຈາກ ຄວາມ ຈິງ ທີ່ ວ່າ, ໃນ ບາງ ຈຸດ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ທ່ານ, ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ເຖິງ ຄວາມ ໄຮ້ ປະ ສົງ ຂອງ ຊີ ວິດ ເກົ່າ.

ແລະ ເມື່ອ ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ຮູ້ ເຖິງ ຄວາມ ໄຮ້ ປະ ສົດ ທີ່ ພາຍ ຂອງ ວິ ທີ່ ການ ດຳ ລົງ ຊີ ວິດ ເກົ່າ, ທ່ານ ຈະ ເປັນ ຄື ກັນ ກັບ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ, ຄົນ ດຽວ, ໂດດ ດຽວ, ເຊື່ອມ ໂຍງ ພຽງ ແຕ່ ໃນ ພຣະ ວິນ ຍານ ທີ່ ມີ ພຣະ ວິນ ຍານ ດຽວ ກັນ, ແລະ ພ້ອມ ສຳ ລັບ ການ ທີ່ ສຸດ, ຫມາຍ ຄວາມ ວ່າ ພ້ອມ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ຮັບ ການ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ ໃດໆ, ຊຶ່ງ ຕ້ອງ ກະ ຕຸກ ກະ ໂດດ ໃນ ຕົວ ເອງ ພະ ລັງ ທີ່ ຈຳ ເປັນ ເພື່ອ ເຮັດ ໃຫ້ ການ ຕິດ ຕໍ່ ແລະ ເຮັດ ວຽກ ຮ່ວມ ກັບ ພະ ລັງ ຂອງ ຄົນ ທີ່ ບໍ່ ເຫັນ.

ດັງນັ້ນບັນຫາໃນມື້ນີ້, ບັນຫາໃນທຸກໆມື້, ຫຼາຍ, ໃຫຍ່ກວ່າທີ່ທ່ານຈິນຕະນາການໄດ້, ແຕ່ມັນໃຫຍ່ຖ້າທ່ານບໍ່ຮູ້ກົດຫມາຍ ໃຫມ່.

ຖ້າ ທ່ານ ບໍ່ ຮູ້ ກົດ ໃຫມ່ ທີ່ ບໍ່ ສຳ ຄັນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ມັນ ບໍ່ ສຳ ຄັນ, ມັນ ເປັນ ພຽງ ແອກ, ການ ລົບ ກວນ, ສຳ ລັບ ທ່ານ ທີ່ ຈະ ອາ ໄສ ຢູ່ ນຳ ຕະ ຫຼອດ ຊີ ວິດ ຂອງ ທ່ານ.

ແຕ່ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຮູ້ຈັກກົດຫມາຍໃຫມ່ແລະນຳໃຊ້ກົດຫມາຍໃຫມ່, ທ່ານຈະທຳລາຍວິທີການສ້າງຊີວິດທີ່ຢູ່ອ້ອມຂ້າງທ່ານ ແລະເຫືອລະຫນ້ອຍ, ທ່ານຈະເລີ່ມຕົ້ນທີ່ຈະດຳລົງຊີວິດໃຫມ່ຢ່າງສົນເຊີງ, ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເວົ້າໃຫມ່, ເພາະວ່າມີຄວາມ ແຕກຕ່າງລະຫວ່າງຊີວິດໃຫມ່ກັບຊີວິດໃຫມ່. ຊີວິດໃຫມ່ແມ່ນຊີວິດທີ່ມີການປ່ຽນແປງໃນຊີວິດເກົ່າ. ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand ແມ່ນ ຊີ ວິດ ທີ່ ບໍ່ ມີ ສ່ວນ ຮ່ວມ ກັບ ຊີ ວິດ ເກົ່າ .

ແລະ ເມື່ອ ແມນ ດຳລົງ ຊີວິດ ໃຫມ່, ລາວ ບໍ່ ສາມາດ ສະ ຫມັກ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ໄດ້, ເພາະ ວ່າ ພາຍ ລວງ ຕາ ຂອງ ຄວາມ ແຕກ ຕ່າງ ຂອງ ຮູບ ຮ່າງ ລະ ຫວ່າງ ສອງ ຄົນ ນັ້ນ ຍິ່ງ ໃຫຍ່ ເທົ່າ ກັບ ຊີ ວິດ ເກົ່າ, ຕໍ່ ຊີ ວິດ ໃຫມ່.

ແຕ່ເມື່ອມະນຸດດຳລົງຊີວິດໃຫມ່ຂອງ brand, ລາວແມ່ນທັງຫມົດໃນອິກເທືອຫນຶ່ງ, ແລະບໍ່ມີສິດທີ່ຈະເຮັດຫຍັງນອກຈາກ ຕົນເອງ.

ແລະ ເມື່ອ ມະນຸດ ຮູ້ ວ່າ ລາວ ບໍ່ ມີ ສິດ ທີ່ ຈະ ເຮັດ ຫຍັງ ນອກຈາກ ຕົວ ລາວ ເອງ, ລາວ ກໍ່ ຮູ້ ເຖິງ ເງື່ອນ ໄຂ ທີ່ ແນ່ນອນ ຂອງ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ແລະ ມັນ ບໍ່ ແມ່ນ ຜ່ານ ທາງ ສະ ຕິ ປັນ ຍາ ແລະ ສະ ຕິ ປັນ ຍາ ທີ່ ລາວ ສາ ມາດ ດຳ ລົງ ຊີ ວິດ ນີ້ ແລະ ເຂົ້າ ໃຈ ມັນ ໄດ້, ມັນ ແມ່ນ ຜ່ານ ການ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ ພາຍ ໃນ ລາວ, ຊຶ່ງ ຈິດ ຕັ້ງ ຈິດ ໃຈ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ຂອງ ລາວ, ຄວາມ ສຳ ຄັນ ແລະ ເມື່ອ ຫາ ຂອງ ລາວ.

ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand ເປັນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຢ່າງ ສົນ ເຊີງ, ມັນ ເປັນ ຊີ ວິດ ທີ່ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ທ່ານ, ມັນ ເປັນ ຊີ ວິດ ທີ່ ເປັນ ຂະ ບວນ ການ, ມັນ ຄື ຜົນ ໄດ້ ຮັບ, ມັນ ຄື ການ ສະ ແດງ ອອກ, ຂອງ ພະ ລັງ ງານ ພາຍ ໃນ ທ່ານ, ກຳ ນົດ ໂດຍ ອຳ ນາດ ພາຍ ໃນ ທ່ານ ທີ່ ຈະ ໄດ້ ຮັບ ມັນ. ໃນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ຕົວ ຕົນ ບໍ່ ໄດ້ ເຫັນ, ຫຼື ເຫັນ ຫນ້ອຍ ລົງ; ໃນ ຊີ ວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ບຸກ ຄົນ ບໍ່ ໄດ້ ຮູ້ ສຶກ, ຫລື ຮູ້ ສຶກ ຫນ້ອຍ ລົງ; ໃນ ຊີວິດ ໃຫມ່ ຂອງ brand, ມີ ແຕ່ ຈິດ ວິນ ຍານ ທີ່ ມີ ຢູ່ ໃນ ຄວາມ ສອດ ຄ່ອງ ກັບ ຕົວ ເອງ ທີ່ ສັ້ນ ສະ ເຫືອນ, ຊຶ່ງ ຢູ່ ໃນ ຄວາມ ສອດ ຄ່ອງ ກັບ ບຸກ ຄະ ລິກ ລັກ ສະ ນະ, ເພື່ອ ວ່າ ຂອບ ເຂດ ຈະ ຖືກ ສ້າງ ຂຶ້ນ, ແລະ ຜ່ານ ຂອບ ເຂດ ນີ້ ຈະ ຜ່ານ ພະ ລັງ ງານ ຂອງ ray ໃນ ປັດ ຈ ບັນ ທີ່ ທ່ານ ໄດ້ ຮັບ ການ ມອບ ຫມາຍ, ແລະ ມັນ ແມ່ນ ມາ ຈາກ ພະ ລັງ ງານ ນີ້ ທີ່ ທ່ານ ອາ ໄສ ຢູ່; ນີ້ແມ່ນພະລັງງານທີ່ທ່ານ ລ້ຽງ; ນີ້ແມ່ນພະລັງງານທີ່ທ່ານໃຊ້ເພື່ອລົງສູ່ວັດຖຸ, ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ.

ແລະເມື່ອຢູ່ໃນຊີວິດໃຫມ່ຂອງ brand, ມະນຸດລົງສູ່ວັດຖຸ, ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ: ວິນຍານໃດທີ່ຕໍ່ຕ້ານມັນ, ແລະ ວິນຍານໃດໆທີ່ຕໍ່ຕ້ານຄວາມສະຫວ່າງຂອງພຣະວິນຍານນີ້, ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໄປໃນຊ່ອງຫວ່າງທີ່ມະນຸດຄົນນີ້ວິວັດທະນາການ ແລະກ້າວຫນ້າ, ເພາະວ່າອະວະກາດນີ້ເປັນທີ່ຫຼອກລວງບໍ່ໄດ້, ເພາະວ່າອະວະກາດນີ້ແມ່ນຄວາມສະຫວ່າງ.

ສະນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງໄດ້ອະທິບາຍງ່າຍໆ, ທຸກວັນໃຫ້ທ່ານຟັງວ່າ: ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງເວົ້າເຖິງບັນຫາ, ແລະຂ້າພະເຈົ້າ ພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ທ່ານເຂົ້າໃຈຄວາມສຳຄັນຂອງບັນຫາ, ເພື່ອໃຫ້ທ່ານມີທັດສະນະທີ່ບໍ່ແມ່ນມະນຸດ, ແຕ່ຜົນມາຈາກການ ຮັບຮູ້ທັງຫມົດກ່ຽວກັບຄວາມເປັນຈິງຂອງກົດຫມາຍຂອງພຣະວິນຍານ.

ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າວ່າ, ເອົາຂວານມັນຫມາຍເຖິງການທຳລາຍສາເຫດຂອງຄວາມທຸກທໍລະມານ, ມັນເປັນວິທີທີ່ຈະສະແດງ ອອກກົດຫມາຍນີ້, ແຕ່ຫຼາຍຄົນ, ນັບຕັ້ງແຕ່ຕົນຍ້ອນຂາດປະສົບການ, ໄດ້ເອົາຂວານເຂົ້າໄປແລະຕັດນິ້ວມືຂອງເຂົາເຈົ້າ, ແຕ່ວ່ານັ້ນແມ່ນສ່ວນຫນຶ່ງຂອງປະສົບການ, ແລະມີປະສົບການທີ່ທ່ານຮຽນຮູ້ທີ່ຈະເອົາຂວານເຂົ້າໄປແລະບໍ່ຕັດນິ້ວມືຂອງໃຜ.

ຈິດສຳນຶກແມ່ນຄວາມຄິດສ້າງສັນ, ບໍ່ທຳລາຍ; ຈິດສຳນຶກເປັນຄວາມປອງດອງ. ບັນຫາປະຈຳວັນ, ບັນຫາຂອງທ່ານ, ແມ່ນພາບລວງຕາ, ສ້າງຂຶ້ນໂດຍຈິດໃຈພາຍໃນທ່ານ, ເພື່ອເດີນທາງໃຫ້ທ່ານຂຶ້ນໃນກະແສຄວາມຮູ້ສຶກຂອງທ່ານ, ແລະຄື ກັບ trout, ທ່ານໃຊ້ເວລາຂອງທ່ານ hopping ອ້ອມ.

ເມື່ອ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກ່າວ ວ່າ ມະ ນຸດ ໃນ ມື້ ອື່ນ ຈະ ບໍ່ ເປັນ ຂອງ ຕົນ ເອງ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ກໍ່ ລັງ ເວົ້າ ເຖິງ ຄວາມ ຈິງ ທີ່ ຍິ່ງ ໃຫຍ່ ທີ່ ສຸດ ຢ່າງ ຫນຶ່ງ ທີ່ ບໍ່ ຮູ້ ຈັກ ກັບ ມະ ນຸດ ສະ ໄຫມ ບູ ຮານ. ມະນຸດຂອງມື້ອື່ນຈະບໍ່ ເປັນຂອງຕົວເອງ, ແລະໃນປະສົບການຂອງທ່ານແລ້ວ, ທ່ານໄດ້ມີຊ່ວງເວລາທີ່ທ່ານຮູ້ສຶກວ່າທ່ານບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວທ່ານເອງ,

ແລະການຮັບຮູ້ນີ້ແມ່ນຍິ່ງໃຫຍ່ຫຼາຍແລະມັນນັບມື້ນັບຫຼາຍຂຶ້ນ.

ແລະ ມັນ ເປັນ ຕອນ ທີ່ ເຮົາ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ຕົວ ເຮົາ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ທີ່ ເຮົາ ຮູ້ສຶກ ດີ ຕໍ່ ຕົວ ເຮົາ ເອງ; ຕາບໃດທີ່ເຮົາເປັນຂອງຕົວເອງ, ເຮົາຖືກຕອກໃສ່ຜິວຫນຶ່ງຂອງເຮົາ, ແຕ່ເມື່ອເຮົາບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງອີກຕໍ່ໄປ, ເຮົາຈະຮູ້ສຶກດີຕໍ່ຕົວເອງ. ແຕ່ໂຕເອງບໍ່ຢາກໄດ້, ເພາະວ່າໂຕເອງຕ້ອງເປັນຂອງຕົວເອງເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າມັນມີຢູ່ໃນຈິດໃຈ, ຮູ້ສຶກໃນຄວາມຮູ້ສຶກ, ວ່າມັນອາໄສຢູ່ໃນວັດຖຸ; ໂຕເອງຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າມັນຍັງມີຊີວິດຢູ່. ເມຍຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າຜົວຮັກລາວ, ຜູ້ຊາຍຕ້ອງແນ່ໃຈວ່າເມຍຂອງຕົນສັດຊື່; ພວກເຮົາຕ້ອງແນ່ໃຈ, ແຕ່ຄວາມປອດໄພນີ້ແມ່ນ ephemeral.

ແຕ່ເມື່ອສອງຄົນອາໄສຢູ່ໃນຊີວິດແລະຄົນຫນຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງແລະອີກຄົນຫນຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງຕົວເອງ, ທັງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງອີກຝ່າຍຫນຶ່ງ, ແລະເມື່ອຊາຍຄົນຫນຶ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງເມຍແລະເມຍອີກຕໍ່ໄປບໍ່ໄດ້ເປັນຂອງລາວອີກຕໍ່ໄປ, ລາວກໍບໍ່ມີຄວາມທຸກທໍລະມານໃນການຄອບຄອງອີກຕໍ່ໄປ. ເມື່ອ ເດັກນ້ອຍ ບໍ່ ໄດ້ ເປັນ ຂອງ ເຮົາ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ເຮົາ ຈະ ບໍ່ ທົນ ທຸກ ກັບ ຄວາມ ເຈັບ ປວດ ຂອງ ການ ເປັນ ເຈົ້າຂອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ.

ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ເວົ້າ ແມ່ນ ຢູ່ ໃນ ການ ສັນ ສະ ເທືອນ, ບໍ່ ແມ່ນ ໃນ ວິ ທີ່ ທາງ ຈິດ ໃຈ ຂອງ ຄວາມ ເຂົ້າ ໃຈ. ສິ່ງທີ່ຍາກທີ່ຈະຖ່າຍທອດໃນຄໍາເວົ້າແມ່ນຄວາມເປັນຈິງຂອງການສັນສະເທືອນ. ສິ່ງທີ່ງ່າຍທີ່ຈະຖ່າຍທອດໃນຄໍາສັບແມ່ນຮູບແບບ.

ເພາະສະນັ້ນມັນຈຶ່ງບໍ່ເຄີຍເປັນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍເວົ້າວ່າຂ້ອຍຢາກເວົ້າ, ມັນເປັນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດເວົ້າໄດ້ວ່າຂ້ອຍຢາກເວົ້າ, ແຕ່ຂ້ອຍມີລິດເດດທີ່ຈະເວົ້າໄດ້, ເພາະຂ້ອຍມີລິດເດດຂອງການສັນສະເທືອນ. ດັ່ງນັ້ນຈຶ່ງລໍຖ້າການສັນສະເທືອນເພື່ອໃຫ້ເຂົ້າໃຈຄໍາທີ່ບັນຈຸມັນກ່ອນທີ່ຈະໂດດລົງໃນຮູບຮ່າງແລະເຮັດໃຫ້ກະຈົກຂອງທ່ານແຕກແລະກາຍເປັນຜູ້ປຸກ.

ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງສາມາດເວົ້າໄດ້, ແມ່ນແຕ່ສິ່ງທີ່ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈໄດ້, ມັນເປັນພຽງແຕ່ຄໍາຖາມທີ່ຈະເວົ້າມັນໃນທາງໃດຫນຶ່ງ. ແລະ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ປາດ ຖະ ຫນາ ໃຫ້ ທ່ານ ທຸກ ຄົນ, ໃນ ມື ຫນຶ່ງ, ບໍ່ ຕ້ອງ ເປັນ ຂອງ ຕົນ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ບໍ່ ຮູ້ ສຶກ ຕົວ ທ່ານ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ທີ່ ຈະ ບໍ່ ເຫັນ ຕົວ ທ່ານ ເອງ ອີກ ຕໍ່ ໄປ, ບໍ່ ຮູ້ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ວ່າ \"ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ\" ຂອງ ທ່ານ ແມ່ນ ຫຍິ່ງ, ທີ່ ຈະ ບໍ່ ຮູ້ ອີກ ຕໍ່ ໄປ ວ່າ \"ego\" ຂອງ ທ່ານ ແມ່ນ ຫຍິ່ງ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ປາດ ຖະ ຫນາ ໃຫ້ ທ່ານ ທຸກ ສິ່ງ ທຸກ ຢ່າງ. ແຕ່ ຈົນ ຮອດ ມື້ ນັ້ນ, ໃຫ້ ຮູ້ ວ່າ ທ່ານ ຄ່ອຍໆ ກ້າວ ໄປ ຫາ ມັນ. ແລະ ທຸກ ສິ່ງ ທີ່ ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ບອກ ທ່ານ ໃນ ໄລ ຍະ ຫລາຍ ປີ ຈະ ຮັບ ໃຊ້ ເພື່ອ ເຮັດ ໃຫ້ ທ່ານ ເຂົ້າ ໃຈ ຄວາມ ສໍາ ພັນ ຂອງ ຄວາມ ເປັນ ຈິງ ນີ້ ໄດ້ ດີ ຂຶ້ນ ແລະ ດີ ຂຶ້ນ.

ເຮົາ ມີ ຄວາມ ປະ ຫັບ ໃຈ, Men of the Earth, ວ່າ ໃນ ເວ ລາ ໃດ ກໍ ຕາມ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ເຮົາ, ເຮົາ ສາ ມາດ ສະ ຫນອງ ຕົວ ເອງ ຢູ່ ບ່ອນ ໃດ ບ່ອນ ຫນຶ່ງ ໃນ ຊີ ວິດ ຂອງ ເຮົາ, ວ່າ ຄວາມ ປະ ຫັບ ໃຈ ນີ້ ມີ ຄວາມ ເຂັ້ມ ແຂງ ຫລາຍ ຈົນ ມັນ ສ້າງ, ພາຍ ໃນ ເຮົາ, ພະ ລັງ, ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ, ແລະ ຄວາມ ຮູ້ ສຶກ ນີ້ ຈະ ກັກ ຂັງ ເຮົາ ໂດຍ ອັດ ຕະ ໂນ ມັດ. ມະນຸດກັກຕົວເອງທຸກໆມື້, ຍ້ອນເຫດຜົນທີ່ດີທີ່ສຸດໃນໂລກ; ໂຊກດີ, ກິ່ງກັນຂ້າມກັບສິ່ງທີ່ Socrates ເວົ້າວ່າ, ມະນຸດບໍ່ສາມາດຮູ້ຈັກຕົນເອງໄດ້. Marvellous, ປັດຊະຍາຂອງມະນຸດ; ຫນ້າອັດສະຈັນ, ປັດຊະຍາ, ເພາະວ່າພວກເຂົາໄດ້ປະສົບຜົນສໍາເລັດໃນການໃຫ້ມະນຸດມີຄວາມຫວັງໃນສິ່ງທີ່ລາວຈະຕ້ອງກາຍເປັນ, ໂດຍບໍ່ໄດ້ໃຫ້ເຄື່ອງມືແກ່ລາວເພື່ອຈະໄປຮອດທີ່ນັ້ນ.

ປັດຊະຍາແມ່ນດີ, ເພາະມັນສະກັດແຂ້ວຫນຶ່ງເພື່ອໃຫ້ທ່ານອີກເທື່ອຫນຶ່ງ, ແຕ່ຈິດສໍານຶກແມ່ນດີກວ່າ, ເພາະມັນສະກັດທັງແຂ້ວແລະທ່ານບໍ່ມີຫຼືເຫຼືອ.

ສະ ນັ້ນ ສໍາ ລັບ ໄລ ຍະ ສຸດ ທ້າຍ, ຂ້າ ພະ ເຈົ້າ ຢາກ ອະ ທິ ບາຍ ເຖິງ ວິ ທີ່ ທີ່ ມະ ນຸດ ທໍາ ຮ້າຍ ຕົນ ເອງ ໂດຍ ບໍ່ ຮູ້ ຕົວ.